
 

Karlstads Orkidéklubb  

Protokoll vid styrelsemöte Datum: 2024-03-11  

Plats: Restaurang Vedugnen, Karlstad.  

Närvarande: Per-Arne Viebke, ordförande. Bengt-Åke Johansson, ledamot. Andreas Mithander, 

ledamot. Marianne Helmersson Viebke, suppleant. Maria Eriksson, kassör. Lena Wanke, ledamot. 

Gordon Riemersma, sekreterare. 

§1 PA öppnade mötet. Dagordningen godkändes. 

§2 Andreas o Bengt-Åke justerar 

§3 Genomgång av föregående protokoll. Vårt hus avgifter- fest 500:- (mat o använda porslin) men möte 0:- 
AOS medlemskap ”silver” 54 USD för tillgång till tidskrift kanske men oklart om vi som förening kan få 

detta. Inväntar svar från AOS.  

§4 Årsmöte 2024-03-20. Påminnelse på hemsidan och facebook att betala in medlemsavgift. Klubben bjuder 

på smörgåstårta. PA köper. Alla de det gäller stämmer upp på omval. Bernhard skulle kunna hjälpa Solveig 

med valberedning.  

§5 Bokslut klar o skickat till revisorerna. Minusresultat för året men ca 21 000 kvar i kassan.  

§6 Resa till Hans Christiansen i Danmark. 18-19 maj. Tåg svårt. 1-2 bilar? Minibuss? Beror på hur många. Resa 

ner på lördag. Övernattning. Till Danmark på söndag fm tidigt. Hemresa på eftermiddagen. Styrelsen 

kommer idag överens om att Kork bidrar med maximalt 6000:- till resan. (Tex bensin till privatbil och/ eller 

hyra minibuss). Var o en bokar egen hotellövernattning.  

§7 Orkideimport från Ecuagenera. Beställningen skickas till dem senast 1/4. Utskick från show i Belgien ca 1 

månad senare. Andreas presenterar lite kring en sådan beställning vid årsmötet. PA samlar beställningar 

några dagar senare. Betalning till PA innan beställning skickas!  

§8 Höstens möten på Vårt Hus kl 1830:  
A) Fika- Lena o Bengt-Åke fortsätta gärna fixa fika. Vi andra kan hjälpa till med skjuts o andra uppgifter om/ 
när det behövs.  
B) Mötestema: 2024-09-19 odlingsskåp  

2024-10-22 coelogyne cristata 
2024-12-04 julfika  

§9 Kan klubben drivas på annat sätt? För att slippa organisationen med revisorerna mm. Men då får vi inte ha 

en kassa (med mycket pengar). Diskussionerna får fortsätta framöver.  

§10 Styrelsemötet avslutades. PA avslutade mötet och tackade alla som deltog. 

 

Vid protokollet Justeras 

Gordon Riemersma Andreas Mithander Bengt-Åke Johansson 


